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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. március 19-én 18.00 
órakor megtartott nyilvános, munkaterv szerinti üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Cseri Péter, Farkas Ferenc, Hostyinszki Ákos, 
települési képviselők, később érkezett: Pálinkásné Petik Éva és Szücsi Csaba 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző 
Meghívottként: Kisné Kiss Anna konyhavezető 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntöm a megjelenteket a 
márciusi Képviselő-testületi ülésen, külön köszöntöm Kisné Kiss Annát a Központi Konyha 
vezetőjét.  
Megállapítom, hogy az ülésünk határozatképes: 9 tagból 6 jelen van, Kecser István jelezte, 
hogy a mai ülésen nem tud részt venni, Szücsi Csaba képviselőtársunk késik, Éváról pedig 
nincs információm. 
A mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőinek javasolom Balog Mónika és Cseri Péter 
képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Balog Mónika és 
Cseri Péter települési képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
megválasztotta. 

 
Horinka László polgármester: A kiküldött meghívó szerinti napirendre teszek javaslatot, 
azonban egyebekben szeretném veletek ismertetni a Tápió-Hajta levelét. Van-e valakinek más 
módosító javaslata? Ha nincs, kérem, hogy aki egyetért a napirenddel, szavazzon. 
 

Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 
1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Beszámoló a Központi konyha 2014. évi munkájáról 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Szennyvízszippantási közszolgáltatás 2014. évi beszámolója 



2/17 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
4./ Hirdetmény közzététele óvodai beíratásról 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
5./ Orvosi ügyeleti ellátás biztosítása a 2016-2020. közötti időszakban 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
6./ Az önkormányzat 2015. évi közbeszerzési tervének elfogadása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
7./ Szolgáltatási önköltség és intézményi térítési díjak megállapítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
8./ A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló rendelet módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
9./ HelpyNet közösségi bűnmegelőzési rendszer bevezetése 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
10./ Civil Szolgáltató Nonprofit Kft. ingatlanbérleti ügye 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
11./ Szőlősi P+R parkoló közvilágítási ügye 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
12./ Intézmények szünetmentes áramellátása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
13./ Magdolna utcai áteresz lesüllyesztése 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
14./ Sülysáp 4462/11 hrsz.-ú ingatlan elidegenítése 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
15./ Az Úri út térképi határvonal változása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
16./ Tájékoztató a polgármester 2015. évi szabadságának ütemtervéről 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 
17./ Döntés a Környezetvédelmi Alap létrehozásáról 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
18./ Egyebek  

 
/18:10 Pálinkásné Petik Éva és Szücsi Csaba megérkezik az ülésre; az ülésen jelen lévő 
képviselők száma 8 fő./ 
 
1./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester: A leírtakkal kapcsolatban, vagy egyéb témában, ami 
foglalkoztat benneteket, van-e kérdés? Amennyiben nincs, az előterjesztett határozati 
javaslatot teszem fel szavazásra. Aki egyetért a tájékoztató elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

21/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2./ NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a Központi konyha 2014. évi munkájáról 
 
Horinka László polgármester: Még egyszer köszöntöm Annát. Szeretnél-e az írásos 
anyaghoz szóbeli kiegészítést tenni? 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Beüzemelésre került a zsírfogónk, ami már három hete 
működik. Beüzemelésre került a sütőnk is, holnap jönnek átvenni, annak ellenére, hogy nincs 
meg a jótállás, megkapjuk a garanciát, mert ők mindent ellenőriznek. Hétfőn lesz egy 
komplett próba, megtanuljuk a használatát. 
Horinka László polgármester: És jön a többi probléma, a tepsik nem férnek be az autóba, új 
autót kell venni. 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Olyan autó lenne praktikus, amelyet körbe tudunk 
polcozni, ahol a tepsiket le lehet fixálni. Egy tepsiben 35 adag étel készül, egyszerre tíz 
tepsivel sül. Ezzel az autóval három körben tudjuk kivinni. Ezek az ételek rakott ételek, nem 
lehet melegítő badelbe rakni. Ősztől gyümölcsöt is kell adni, azokat ládában kell kiszállítani. 
Kipróbáltuk, hogy beraktuk a badelek tetejére a tepsiket, de sajnos csúszkáltak, ezért félő, 
hogy kiborulnak. Nagyon magas hőmérsékleten sülnek ezek az ételek, ezért viszonylag 
nagyon hamar elkészülnek, tartják a hőt. Lehet, hogy ezt az autót is be lehetne polcozni, amíg 
nem találunk egy 5 éves jó állapotban lévő másikat. Gondolom a polcozást meg tudja oldani a 
TÁVÜSZ. Ezzel rövidülne a szállítási idő, egyszerre kimenne az étel.  
Horinka László polgármester: Nem tudom mekkorák a tepsik, de ha két oldalra teszel 
polcokat, akkor nem tudod kihúzni a tepsit.  
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: 60 centisek. 
Horinka László polgármester: Ezt a műszaki kérdést nem hiszem, hogy most meg kell 
beszélni. 13 éves az autó, megérett a cserére. Kilométer nincs benne sok, de eléggé el van 
korrodálódva. Amíg tudjuk, addig visszük ezzel, majd meglátjuk, milyen megoldást találunk. 
Pálinkásné Petik Éva: A tízórai változatosságát nagyon köszönik a gyerekek. 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: 23 napból 23 különböző ételt készítünk. Voltam az 
óvodában szülőin, és ott azt mondták, hogy nem ismerik a gyermekek a levest. Nyilván azért, 
mert otthon sem nagyon főznek. A konyhának lenne az a szerepe, hogy megmutassuk, 
hányféleképpen lehet a zöldségeket elkészíteni. Nagy gond, hogy nem merik megkóstolni, 
mert nem ismerik.  
Balog Mónika: Az iskolában szoktunk nyílt napokat csinálni, talán itt is lehetne a szülőknek. 
A gyerek sokszor nem tudja elmondani otthon, hogy mi volt az ebéd. Csinálni 5-6 levest és 
megkóstoltatni, és ösztönöznék a gyerekek.  
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Ezért nyitottam az óvoda és az iskola felé. Amikor 
aranygaluskát csináltunk, akkor az egyik gyerek megkérdezte, hogy mi ez pirított száraz 
kenyér? Egyszerűen nem ismerik az ételeket. Én azt is felajánlottam, hogy lejöhetnek 
megnézni, hogy készülnek az ételek, de ezt még nem használták ki. 
Balog Mónika: Volt kóstoltatás az iskolában, 9 féle zöldséget lehetett megkóstolni. Volt 
olyan gyerek, aki még soha nem evett karfiolt. 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Meg lehet nézni az étlapon, nagy változás nincs, az 
ismert ételeket készítjük el másként. Szénhidrád, só, zsírtartalom számítást végzünk, hogy az 
ellenőrzést végző hivatal ne találjon rajtunk fogást. Van amihez hozzátettünk, van amiből 
elvettünk. Apróságokon múlik, mégis a rendelet által meghatározott kereteken belül 
maradunk. 
Pálinkásné Petik Éva: Az étlap fenn van a honlapon? 
Katus Norbert alpolgármester: Igen, mindig fel szoktam tenni, a héten lemaradt. 



4/17 

Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Van olyan étel, ami nem jön be, hiába erőltetjük.  
Horinka László polgármester: Beiratkozom tízóraira is, mert nagyon dicsérik a kolléganők. 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Reményeink szerint nem kell még az idén sem árat 
emelni. A tízórai kicsit kevesebb, mert az a tapasztalat, hogy nem eszik meg az ebédet, még 
nem éhesek. Az uzsonnát viszont gazdagabbá tettük.  
Horinka László polgármester: Más kérdés? 
Cseri Péter: Mióta van itt Anna? 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: 6 hónapja. 
Cseri Péter: Hogy érzi magát? 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Nagyon jól, nagyon jó a közösség. Nyilván vannak 
súrlódások, de azokat megoldjuk. Azt nem mondhatom, hogy itt a településen semmilyen 
atrocitást nem kaptam, de nem volt olyan, amit nem lehetett megbeszélni, ez nagy dolog. 
Cseri Péter: A feleségem óvónő, mindig megkérdezik a gyerekeket, hogy miért nem eszik 
meg az ételt. Valóban sokszor kapják azt a választ, ilyet még nem evett, és nem szereti. 
Próbálják meggyőzni őket, hogy egyék meg. 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Főzünk felnőtteknek is, sokszor mondják, hogy ez pocsék 
volt, ez nem felnőttnek való, de tudomásul kell venni, hogy elsősorban gyerekeknek főzünk. 
Belerakjuk a húslevesbe a húst, a csontot a felnőtteknek, ennek szoktak örülni. Próbáljuk 
becsempészni az új dolgokat, de nagyon nehezen fogadják el, a zöldségeket pedig abszolút 
nem. 
Pálinkásné Petik Éva: A beszállítókkal mi a helyzet? 
Kisné Kiss Anna élelmezésvezető: Próbáltam leredukálni a beszállítók számát, sok helyi 
termelő szállít hozzánk. A vásárlásaink után mi bónuszt kapunk, ezeket a bónuszokat konyhai 
eszközök vásárlására használjuk fel. Kaptunk késeket, most már meg tudunk teríteni 200 főre. 
Ezeket az összegeket ilyenekre fektetjük be. 
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs más, a konyha dolgozóinak munkáját 
megköszönve és gratulálva az eseménymentes hétköznapokhoz, fogadjuk el a beszámolót. 
Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

22/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Központi konyha 2014. évi munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja, és megköszöni a konyha dolgozóinak egész éves 
munkáját. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
/18:34 Kisné Kiss Anna élelmezésvezető távozik az ülésről./ 
 
3./ NAPIRENDI PONT 
Szennyvízszippantási közszolgáltatás 2014. évi beszámolója 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztés készítője Füles József ügyvezető ma nem 
tud itt lenni, de a beszámolót a PVB tárgyalta, elfogadásra javasolta. Ha kérdés merül fel, 
igyekszem megválaszolni. 
Hostyinszki Ákos: A szennyvízürítő helyről szeretnék kérdezni, elég rosszul néz ki a 
környezete is. Mekkora az a terület, ahova lehet ereszteni a szennyvizet? 
Horinka László polgármester: A medencében kell maradnia, télen ez kicsit nehezebb, mert 
nem tudja a talaj megfelelő tempóban elszikkasztani. Emlékeim szerint tizenegynéhány ezer 
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köbméter szennyvizet viszünk ki oda évente, a talaj befogadóképessége pedig korlátozott. 
Még nagyjából egy fél évet kell kibírnia. 
Hostyinszki Ákos: Ha vége, akkor ezt le lehet zárni? 
Horinka László polgármester: A próbaüzem alatt nem sok szennyvizet lehet autóval bevinni 
a szennyvíztisztítóba, talán 50 m3-t. Pedig amíg a rácsatlakozások mennek, addig érdemes 
lenne oda vinni, mert az 50 m3-nél több kell a próbaüzemhez. Szeptember végére 70 %-ot kell 
a rákötött háztartásoknak elérni. A szippantások igénye az év végére jelentősen le fog 
csökkenni. Utána azt a területet rekultiválni kell, remélem, tudunk erre pályázni. Muszáj volt 
átvenni, mert különben soha nem kapott volna engedélyt, és oda jutottunk volna, hogy nincs 
hova vinni a szennyvizet. A nyár közeledtével a szikkasztóképessége is nagyobb lesz.  
Hostyinszki Ákos: A másik probléma, hogy olyan a környéke, mint egy hulladéklerakó. A 
sorompó mindig nyitva van. 
Horinka László polgármester: Gondolom, reggel kinyitják, és nem csukják be estig. A 
startmunka program keretében ott is igyekszünk rendet tenni. 
Hostyinszki Ákos: Láttam a kimutatásokat a TÁVÜSZ kiadásairól, az üzemanyag költségtől 
kezdve az anyagbeszerzésen át sokféle van. Ez a pénz Sülysápon belül marad, vagy más 
településeken történik a beszerzés? 
Horinka László polgármester: A gépjármű javítások kivételével szinte mindent Sülysápon 
szereznek be. Nyilván az ár is befolyásolja a beszerzés helyét, de törekszenek arra, hogy 
itthon vásároljanak. A Mamut vasboltban, a festékboltban, Csaba Istvánnál sokat vásárolnak. 
Más kérdés? Ha nincs, kérem, hogy aki egyetért a beszámoló elfogadásával, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

23/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 
vízgazdálkodásról szóló 1995. évi LVII. törvény 44/H. § (1) 
bekezdése alapján a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtését végző TÁVÜSZ Kft. (2241 Sülysáp, 
Szent István tér 1.) 2014. évi közszolgáltatói tevékenységéről 
benyújtott részletes költségelszámolást elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
4./ NAPIRENDI PONT 
Hirdetmény közzététele óvodai beíratásról 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést a HSZB tárgyalta, elfogadásra javasolja. 
Balog Mónika: Egyik napon nem lehetne kicsit hosszabb ideig tartani a beíratást, mert sokan 
nem érnek haza 4-ig? Ez most már maradjon így, de jövőre ezt át kellene gondolni. 
Horinka László polgármester: Ebben van két hétfő, nálunk hétfőn hosszú nap van, mi van 
akkor, ha nálunk is hosszú nap lesz? 
Pálinkásné Petik Éva: Mind a négy óvoda meg van jelölve beíratási helynek, elég lenne csak 
a központi óvodában. 
Horinka László polgármester: Beszélek az óvodavezetővel. 
 
/Horinka László polgármester telefonon egyeztet az óvodavezetővel./ 
 
Horinka László polgármester: Nincs akadálya, hogy a központiban legyen, és óvodavezető 
asszony azt mondta, hogy egy hét is elég lesz. Okoz vajon problémát, ha ez egész településről 
a Vasút utcába kell jönni? 
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Hostyinszki Ákos: Egyszeri alkalom, szerintem nem lesz gond vele. 
Balog Mónika: Szerintem sem kell több idő. 
Horinka László polgármester: Akkor ezekkel a módosításokkal fogadjuk el a hirdetményt. 
Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

24/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint 
fenntartó – a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a 
köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 
31.) EMMI rendelet 20. § (1)-(1c) bekezdése alapján az óvodai 
beíratás 2015. évi rendjéről szóló hirdetményt - azzal, hogy a 
beíratás április 20-24. között, az 1. sz. óvodában zajlik - 
jóváhagyja, és felkéri a jegyzőt, valamint az óvodavezetőt, hogy 
intézkedjen a hirdetmény közzétételéről. 
Határidő: 2015. március 20.  
Felelős: jegyző, óvodavezető 

 
5./ NAPIRENDI PONT 
Orvosi ügyeleti ellátás biztosítása a 2016-2020. közötti időszakban 
 
Horinka László polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta, elfogadásra javasolja. Tegnap a 
HSZB-n beszéltem hosszabban erről a témáról. Évek óta így működünk, a polgármesterek 
egyhangúlag állást foglaltak abban, hogy továbbra is együtt akarjuk csinálni. Lesz a 
közbeszerzéssel néhány százezer forint költségünk. Aki az előterjesztett határozati javaslat 
tartalmával egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

25/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ Visszavonhatatlanul kifejezi szándékát, hogy a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 4. pontja és az 
egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény 152. § (1) 
bekezdése szerinti kötelezettségére tekintettel az orvosi 
ügyeleti ellátást a 2016. január 1-től 2020. december 31-ig 
terjedő időszakban is a Tápió-vidék további 17 településével 
közösen, a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás által 
lefolytatott „Megbízási szerződés a központi orvosi ügyelet 
ellátására” tárgyú közbeszerzési eljárás nyerteseként 
kihirdetett, az ajánlattételi felhívásban szereplő 
legkedvezőbb ajánlatot nyújtó vállalkozással kívánja ellátni. 

2./ A közbeszerzési eljárás és a feladat ellátása során felmerülő 
valamennyi költség lakosságszám-arányos megtérítését 
vállalja.  

3./ Felhatalmazza a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Tanácsát a közbeszerzési eljárás lefolytatására, a 
Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Elnökét pedig a 
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közbeszerzési eljárás nyertes pályázójával a feladat-
ellátási/átadási szerződés aláírására. 

4./ Felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges 
intézkedések megtételére.  

Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  

 
6./ NAPIRENDI PONT 
Az önkormányzat 2015. évi közbeszerzési tervének elfogadása 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta elfogadásra javasolja. Sajnos jelenleg nincs a 
látóterünkben olyan pályázat, amelyet érintene ez a téma, ezért csak egy tétel szerepel a 
közbeszerzési tervünkben. Kérdés? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja az önkormányzat 
2015. évi közbeszerzési tervét, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

26/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény 33. § (1) 
bekezdése alapján  
1./ az önkormányzat 2015. évi Közbeszerzési tervét elfogadja, 
2./ utasítja a polgármestert és a jegyzőt az ezzel kapcsolatos 

szükséges intézkedések megtételére.   
Határidő: 1./ azonnal; 2./ folyamatos  
Felelős: polgármester, jegyző 

 
7./ NAPIRENDI PONT 
Szolgáltatási önköltség és intézményi térítési díjak megállapítása 
 
Horinka László polgármester: PVB nem hozott ebben döntést, levette napirendről, 
tekintettel arra, hogy későn érkezett, ezért nem tudták átnézni a bizottsági tagok. A HSZB 
tárgyalta és elfogadásra javasolja. 
Tóth Krisztina jegyző: Valójában egy formális dologról van szó, hiszen a költségvetésben 
már elfogadott kiadási tételekből készült a számítás, tehát ténylegesen nincs döntési helyzet, 
de törvényi kötelezettség, hogy a Képviselő-testület megállapítsa ezt. Korábban mindig az 
előző évi adatból kellett kiindulni, kb. két éve kell a tényadatokból számolni, tehát csak a 
költségvetés elfogadása után lehet ezt a számítást elvégezni. Azt a célt szolgálja, hogy az 
önkormányzat lássa, a bekerülési költségeket, és szükség esetén módosítson a térítési díjakon. 
Már két éve nem emeltünk díjat, de tulajdonképpen nincs is alapja, hiszen 0 %-hoz közeli az 
infláció, és az emberek nem nagyon képesek ettől magasabb összeget fizetni. Korábbi 
években már beszéltünk arról is, hogy az önkormányzatnak egy kisebb emelés is megterheli 
az emberek zsebét, viszont az önkormányzatnál csak minimális bevétel emelkedést jelent.  
Viszont van egy kisebb elvi jelentőségű hiba az előterjesztésben, Szücsi Csaba bizottsági 
elnök úrnak köszönöm, ő hívta fel rá a figyelmemet, sokat segít nekem a szociális területen. 
Tehát annyi változás történt a szociális ellátásban, hogy immár az önköltség teljes összege 
kivethető térítési díjként, függetlenül az állami támogatástól, amit korábban le kellett vonni. 
Az elfogadott költségvetés a jelenlegi térítési díjakkal számol, ezért költségvetésileg sem 
jelent problémát, ha nem emelünk díjakat. Év közben egyszer, indokolt esetben lehet 
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módosítani, például szeptemberben át lehet tekinteni a helyzetet, amikor hatályba lép az új 
élelmezési jogszabály.  
Azért csalókák egy picit a számok, mert az intézményi térítési díj csak egy elméleti díj, a 
személyes kedvezmények csökkentik ezt a bevételt, és szinte senki sem fizet 100 %-ot. Az 
önkormányzati kedvezményeken túl vannak törvényi korlátok is mind az idősek, mind pedig a 
bölcsőde esetében, amelyek meghatározzák az adott személy esetében megállapítható 
személyi térítési díjat.  
Horinka László polgármester: Valaki gondolja-e, hogy a térítési díjakat más összegben kell 
megállapítani? Amennyiben nem, az előterjesztett határozati javaslatról szavazunk. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

27/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. 

évi III. törvény és a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény alapján a 
gyermekjóléti és szociális ellátások szolgáltatási önköltségét 
2015. évre az alábbi összegekkel állapítja meg: 

- gyermekétkeztetés (napi 3x):  705 Ft/fő/nap, 
- szociális étkeztetés:  932 Ft/fő/nap, 
- ételkiszállítás:  59 Ft/fő/nap, 
- nappali ellátás:  844 Ft/fő/nap, 
- bölcsődei gondozás:  5.208 Ft/fő/nap. 

2./ ennek alapján az intézményi térítési díjakat az előző évi 
szinten változatlanul hagyja. 

Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
8./ NAPIRENDI PONT 
A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló rendelet 
módosítása 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Kérdés? Elég sokat 
beszélgettünk róla, de egyhangúlag fogadta el a bizottság. Aki egyetért a 
rendeletmódosítással, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
4/2015. (...) önkormányzati rendelete 

a mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló 16/2013. (XI. 
26.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
 



9/17 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. Cikk (2) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
41. § (9) bekezdésével, valamint a fegyveres biztonsági őrségről, a természetvédelmi és a 
mezei őrszolgálatról szóló 1997. évi CLIX. törvény 19. § (1) bekezdésével kapott 
felhatalmazással, illetve feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 
A mezei őrszolgálat létesítéséről és működéséről szóló 16/2013. (XI. 26.) önkormányzati 
rendelet (a továbbiakban: Ör.) 3. § (2) bekezdése a következő szövegrésszel egészül ki:  
 „A mezőőr kiválasztásában és alkalmazásában a sülysápi földhasználóknak 
 véleményezési joga van.” 
 

2. § 
 
Az Ör. 3. § (5) bekezdésében a „valamint a polgárőrséggel” szövegrész helyébe a „a 
polgárőrséggel, valamint a sülysápi földhasználókkal” szövegrész lép. 
 

3. § 
 
Az Ör. 4. § (2) bekezdésében az „1500” szövegrész helyébe az „1000” szövegrész lép. 
 

4. § 
 
E rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, azonban a 3. §-ban foglalt rendelkezést 
visszamenőlegesen, 2014. január 1-jétől kell alkalmazni. 
 
 
Sülysáp, 2015. március 19. 
 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina  
 polgármester jegyző 
 
 
9./ NAPIRENDI PONT 
HelpyNet közösségi bűnmegelőzési rendszer bevezetése 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést pontosítottuk az előző ülésen elhangzottak 
szerint. Akkor úgy értelmeztem, hogy 11 havi díjat kell fizetni, de csak 10 havit. Azóta van 
hozzáférésünk, történtek tesztek is, amibe a mezőőrök bevonásra kerültek. Ha kíváncsiak 
vagytok, akkor az alpolgármester úr tud tájékoztatást adni. 
Balog Mónika: Csináltam közvélemény kutatást, és nagyon jónak találták. Vittem be 
szórólapot. Jó lenne, ha elindulna a háttérhálózat is. 
Hostyinszki Ákos: Milyen tapasztalatok voltak? 
Horinka László polgármester: Csak tesztek voltak, hogy hogyan válik beavatkozóvá, aki 
segítő. 
Katus Norbert alpolgármester: Úri, Tápiószecső és Sülysáp látja egymás térképét, ez 
segítséget nyújthat a segítőhálózat kialakításában is. 
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Balog Mónika: A jászárokszállásiakat megkérdeztem, nagyon jó tapasztalatokról számoltak 
be. Kikkel gondoltátok a segítő hálózatot beindítani?  
Katus Norbert alpolgármester: Első sorban önkéntesekkel, illetve a polgárőrök, tűzoltók 
bevonásával. 
Horinka László polgármester: Láttuk, hogy kb. miről van szó, kaptunk kiegészítő 
információkat, hozzákezdhetünk a segítő hálózat kiépítéséhez. Aki egyetért a HelpyNet 
rendszerhez való csatlakozással, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

28/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./ úgy dönt, hogy Sülysápot csatlakoztatni kívánja a HelpyNet 

rendszerhez, 
2./ a csatlakozás költségeit és a működtetés díját a költségvetés 

tartalék keretének terhére biztosítja, 
3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére, és a lakosság minél szélesebb 
körű tájékoztatásának biztosítására. 

Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
10./ NAPIRENDI PONT 
Civil Szolgáltató Nonprofit Kft. ingatlanbérleti ügye 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja, azonban annyit 
hozzáfűzött, hogy érdemes utánanézni annak, hogy ha díjmentesen adjuk is a bérleményt, 
meg kell-e fizetni utána az áfát.  
Tóth Krisztina jegyző: Nem áfa köteles. 
Horinka László polgármester: Az előterjesztésben vannak különböző megjegyzések 
részemről és jegyző asszony részéről. Ezeket a részeket természetesen pontosítjuk a bérlővel. 
A 6. pont külön megállapodásban lenne rögzítve. Aki ezekkel a módosításokkal támogatja az 
ingatlan bérbeadását, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

29/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
122/2014. (IX. 18.) ÖKT határozatát módosítva úgy dönt, hogy  
1./ hozzájárul ahhoz, hogy a szociális foglalkoztatáshoz 

szükséges rendeltetésszerű kialakítás érdekében a Civil 
Szolgáltató Nonprofit Kft. 3 millió Ft értékben felújítási 
munkálatokat végezzen az önkormányzat tulajdonát képező 
Sülysáp, Malom u. 26. szám alatti ingatlanon, 

2./ az önkormányzat a felújítási munkák ellentételezéseként 5 
(öt) éves időtartamra díjmentesen adja bérbe az 
ingatlanrészt, az előterjesztett bérleti szerződés szerinti 
feltételekkel, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
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Felelős: polgármester 
 
11./ NAPIRENDI PONT 
Szőlősi P+R parkoló közvilágítási ügye 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. 6 éves megtérüléssel 
kell számolni. Már felrakták a nátrium lámpákat, de kicserélik. Költségvetés általános tartalék 
keretének terhére biztosítjuk a szükséges összeget. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

30/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy 
1./ a szőlősnyaralói P+R parkoló megvilágítását LED-es 

lámpatestekkel kívánja biztosítani,  
2./ a kivitelezés többletköltségét, azaz nettó 590.000 Ft-ot a 

költségvetés általános tartalék keretének terhére biztosítja, 
3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
12./ NAPIRENDI PONT 
Intézmények szünetmentes áramellátása 
 
Horinka László polgármester: Annyi pontosítást kellene tenni, hogy ez nem szünetmentes 
áramellátás, hanem szükség-tápáramforrás, ez a PVB ülésén hangzott el. Javaslatunk az volt, 
hogy 3 helyszínen aggregátorral és egy helyen szünetmentes áramforrással oldanánk meg az 
áramellátást. Ennek a költségét is az általános tartalék keret terhére biztosítjuk. Aki egyetért 
az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

31/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ az intézmények szünetmentes áramellátásnak biztosítására 

3 db aggregátor és 1 db szünetmentes tápellátás 
beszerzéséről dönt,  

2./ a beszerzés 458.800 Ft összegű költségét a költségvetés 
általános tartalék keretének terhére finanszírozza, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 1-2./ azonnal, 3./ 2015. április 30. 
Felelős: polgármester 

 
13./ NAPIRENDI PONT 
Magdolna utcai áteresz lesüllyesztése 
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Horinka László polgármester: Erről már beszéltünk korábban, a munkálatok elkezdődtek. 
Ami még azóta alakult, hogy van egy 2 ha nagyságú terület, amit be tudnánk számítani a 
munkadíjba. A kataszterben 6 millióért tartjuk nyilván, mert annyiért vásárolta az 
önkormányzat még a korábbi polgármester idején, de nyilvánvalóan nem ér annyit, a földárak 
1 millió Ft/ha körül mozognak. Mivel erre nincs nagy szükségünk, azt gondolom, hogy 
belemehetünk.  
Hostyinszki Ákos: Mi volt vele a terv? 
Horinka László polgármester: A jelenlegi gazdasági terület osztatlan közös tulajdon volt, és 
a többi tulajdonos nem ment bele a közös tulajdon felosztásába, így nem tudtunk a 
szennyvíztisztítónak telket kialakítani. Így kerültünk abba a kényszerhelyzetbe, hogy ennyiért 
kellett megvenni. Akkoriban még 1 milliót sem ért szerintem. 
Hostyinszki Ákos: Miért akarja vissza? 
Horinka László polgármester: Mert vannak ott további területei. 
Hostyinszki Ákos: Erre a területre nem tudunk tervezni amúgy sem? 
Horinka László polgármester: A Sági úttól egy keskeny út a megközelítése, jó hosszan, 
tehát egy belső fekvésű terület. Azon jár be Lehoczki Bandi is, van ott neki egy házikó és egy 
tavacska is. Próbáltunk egyezkedni, hogy egy az egyben cseréljük be, de nem ment bele. 
Abban egyetértettünk, hogy a munkát el kell végezni, ha nem így akkor kifizetjük neki. 
Fogalmazhatunk úgy, hogy 100 %-ban, de minimum 2 millió forint értékben kerüljön 
beszámításra. Mivel szántó területről van szó, az értékesítését meg kell hirdetni, ezért külön 
határozat kell a munka elvégzéséről és a terület értékesítéséről. Pénzforgalmi szempontból 
valószínűleg csak a különbözet fog mozogni. Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a Lehoczki 
Kft.-t bízzuk meg az előterjesztett határozati javaslatban szereplő feltételekkel a munkálatok 
elvégzésével, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

32/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy 
1./ a Lehoczki Kft.-t (székhelye: 2241 Sülysáp, Úri út 57., Cg. 

13-09-100971) bízza meg a Szőlősi ág Magdolna utca alatti 
átereszének lesüllyesztésére irányuló munkálatokkal 
2.250.000 Ft+áfa vállalkozási díj ellenében,  

2./ a vállalkozási díjat a költségvetés tartalék keretének terhére 
biztosítja,  

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a szerződések aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Aki támogatja, hogy bruttó 2 millió forinttért adjuk el a 2 ha-
os szántóterületünket Lehoczki Andrásnak, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

33/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
szóló 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelete alapján 
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1./ Az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp, 0406/15 hrsz. 
alatti ingatlant eladásra kínálja Lehoczki András 2241 
Sülysáp Úri út 57. szám alatti lakos részére. 

2./ Az eladási árat bruttó 2.000.000.- Ft-ban állapítja meg. 
3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
14./ NAPIRENDI PONT 
Sülysáp 4462/11 hrsz.-ú ingatlan elidegenítése 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Szintén egy olyan 
területről van szó, ami számunkra megközelíthetetlen és szükségünk sincs rá. Aki egyetért az 
értékesítéssel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

34/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
szóló 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelete alapján 
1./ Az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp, 4462/11 hrsz. 

alatti ingatlant eladásra kínálja Uzseka István és Uzseka 
Istvánné 2241 Sülysáp Úri út 42/b. szám alatti lakosok 
részére. 

2./ Az eladási árat a terület ingatlanvagyon-kataszterben 
szereplő értékének megfelelő összegben, azaz 103.000 Ft-
ban állapítja meg. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
15./ NAPIRENDI PONT 
Úri út térképi határvonal változása 
 
Horinka László polgármester: A PVB azt javasolta, hogy a határozat mindkét pontjához 
járuljunk hozzá. Nagyon sok ingatlant érint, és kerítéseket kellene arrébb tenni, valószínűleg 
közfelháborodást eredményezne. 
Tóth Krisztina jegyző: Én csak a sarki ingatlanra gondoltam, és nem gondoltam, hogy most 
áttetetnénk a kerítéseket, csak fenntartanánk a tulajdonjogot egy későbbi útrendezés 
érdekében.  
Horinka László polgármester: Ha ő arrébb rakja, akkor jogosan várja el, hogy a szomszédja 
is rakja arrébb. 
Pálinkásné Petik Éva: És ezek most derültek ki? 
Tóth Krisztina jegyző: Igen, valaki intézett valamit a saját ingatlanával kapcsolatosan, és 
fény derült a problémára.  
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Horinka László polgármester: A PVB-n elég hosszú beszélgetés volt arról, hogy mi lenne a 
jó. Az előterjesztés arról beszél, hogy későbbi csomópont átalakítás szempontjából jobb lenne 
helyretenni a kerítést, de a PVB a békesség miatt azt javasolta, hogy ne bolygassuk a dolgot. 
Szücsi Csaba HSZB elnök: Szerintem se bontsunk. 
Hostyinszki Ákos: Ha egyet bontasz, akkor a többit is kell. 
Horinka László polgármester: Akkor békesség kedvéért maradjunk annál a javaslatnál, 
hogy hozzájárulunk a természetbeni állapotok térképi átvezetéséhez. Aki egyetért a 
javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

35/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 107. § alapján    
1./ a Sülysáp, Úri út jobb oldalán fekvő telkek mögötti 

belterületi határvonal kiigazításához hozzájárul, 
2./ a Sülysáp 4423 hrsz.-ú közterület (Úri út) természetbeni 

állapotának térképi átvezetéséhez hozzájárul. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
16./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a polgármester 2015. évi szabadságának ütemtervéről 
 
Horinka László polgármester: Egy nagyon fontos napirendi pont következik, hiszen 
fizettünk mi már ki szabadságmegváltást. A leírtak szerint szeretném kivenni. Aki elfogadja a 
tájékoztatót, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

36/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a – 
többször módosított – 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati 
rendelet 44. § (9) bekezdése alapján a polgármester 2015. évi 
szabadságolási ütemtervéről szóló tájékoztatást tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
17./ NAPIRENDI PONT 
Döntés a Környezetvédelmi Alap létrehozásáról 
 
Horinka László polgármester: Egyszer már tárgyaltuk a tervezetét, környezetvédelmi 
hatóság jóváhagyta, így végleges döntést hozhatunk a rendelet megalkotásáról. Aki egyetért, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
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5/2015. (...) önkormányzati rendelete 
Sülysáp Város Önkormányzata Környezetvédelmi Alapjáról 

 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
13. § (1) 11. pontjával, a helyi önkormányzatok és szerveik, a köztársasági megbízottak, 
valamint egyes centrális alárendeltségű szervek feladat-és hatásköreiről szóló 1991. évi XX. 
törvény 85. § (1) i) pontjával, valamint a környezet védelmének általános szabályairól szóló 
1995. évi LIII. törvény 58. § (1) bekezdésével keletkeztetett feladatkörében, illetve 
felhatalmazás alapján a követkőket rendeli el: 
 

1. § 
  
(1) Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Sülysáp Város Önkormányzata 

Környezetvédelmi Alapja (a továbbiakban: Alap) megnevezéssel helyi környezetvédelmi 
alapot hoz létre. 

(2) Az Alap létrehozásának célja, hogy hatékonyan segítse az Önkormányzat 
környezetvédelmi feladatainak ellátását, különösen a következő területeken: 
a) a szükséges környezetvédelmi intézkedések végrehajtása, 
b) a környezeti ártalmak megelőzése, 
c) a környezeti károk elhárítása, mérséklése, 
d) a természeti értékek megóvása, 
e) a környezetvédelmi oktatás, nevelés. 

 
2. § 

 
(1) Az Alap bevételi forrásai: 

a) a környezet védelmének általános szabályairól szóló törvényben rögzített források, 
b) az Alap javára elnyert pályázati támogatások, 
c) az Alap javára teljesített önkéntes befizetések és támogatások, 
d) az Alap lekötéséből, kezeléséből származó pénzügyi bevételek. 

(2) Az Alap pénzeszközeit elkülönítetten, az önkormányzat költségvetési elszámolási 
számlájához kapcsolódóan nyitott „Környezetvédelmi Alap” elnevezésű alszámlán kell 
kezelni. 

(3) Az Alapba befolyt összeget, mely nem kerül felhasználásra, lekötött betétként lehet 
kezelni. 

 
3. § 

 
(1) Az Alap bevételeit környezetvédelmi célokra kell felhasználni, más célra még 

ideiglenesen sem vonhatók el.  
(2) Az Alap felhasználásának céljai a következők lehetnek:  

a) a környezeti ártalmak megelőzésére, a környezetvédelmi szempontból károsodott 
környezet javítása, helyreállítása érdekében, 

b) a helyi természeti erőforrások és értékek megőrzésére, fenntartására, 
c) a felszíni és felszín alatti vizek mennyiségi és minőségi megőrzésére, vízvédelemre, 
d) a környezetvédelemről szóló tájékoztatások, előadások költségeinek fedezésére, 
e) környezetvédelemmel kapcsolatos felmérések, tanulmányok elkészítésére, 
f) a környezetvédelmi oktatásra, nevelésre, 
g) az emberi egészség védelmére, életminőség javítására, 
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h) egyéb, a környezet védelmét elősegítő tevékenységre. 
(3) Az Alap felhasználásáról a Képviselő-testület évente a költségvetési rendelet 

elfogadásával egyidejűleg rendelkezik és a zárszámadási rendelet elfogadásával 
egyidejűleg számol el. 

 
4. § 

 
E rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
 
Sülysáp, 2015. március 19. 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
18./ NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
 
Horinka László polgármester: A Tápió-Hajta keresett meg egy levéllel, amiben leírja, hogy 
a vízgazdálkodási társulatok már nem szedhetnek a gazdálkodóktól díjat a vízfolyások 
tisztítására, az állam ezt közfoglalkoztatáson keresztül akarja megoldani. Az állam biztosítja a 
bért, a kaszákat, az üzemanyagot. Az adminisztrációs dolgokhoz viszont nincs forrásuk, a 
vízgazdálkodási társulatnak nincs semmi bevétele. Jó volna szerintük is, ha működne tovább, 
de kellene náluk is az a 2-3 ember, aki ezeknek az embereknek a munkaügyi papírjait, illetve 
ellenőrzésüket megoldja. A kérésük az, hogy a közfoglalkoztatás arányában fizessünk 
hozzájárulást. Ezáltal lenne beleszólásunk, hogy hol dolgozzanak, mit csináljanak, ellenőrzési 
jogunk lenne felettük. Nyilván a munkáltatói jogot továbbra is a Hajta gyakorolná. Eddig a 
külterületekre koncentráltak, a már dolgozó hét emberrel, ha a belterületre koncentrálnának, 
akkor szép eredményeket érhetnénk el. A költségeket tekintve, 6 ezer forintot jelöltek meg 
havonta közfoglalkoztatottanként, ami nagyjából fél millió forint évente. Ha több lesz a 
közfoglalkoztatott, akkor rendezettebb lesz a terület, bár nyilván többe is fog kerülni. 
Közfoglalkoztatásra terveztünk a költségvetésben, jelenleg minden 100 %-os támogatottságú, 
ezért valószínűleg már ott is van megtakarításunk. Plusz hét család problémáját megoldja, 
mert dolgoznak, olyan munkákat csinálnának meg, amit ennyiért nem tudnánk megcsináltatni. 
Katus Norbert alpolgármester: A TÁVÜSZ már nagyon leterhelt, hiába adjuk ki a munkát, 
nem tudják elvégezni. 
Horinka László polgármester: 59 közfoglalkoztatott van jelenleg, nyilván sok munkát meg 
lehet oldani, de nem kis logisztikát jelent ennek az embertömegnek az irányítása. Már az is 
megfordult a fejemben, hogy kell egy ember, aki ezeket intézi.  A Malom utca hivatalos 
megnyitója április 9-én lesz, azért az a munka most leköti az erőforrások nagy részét. A 
közfoglalkoztatottakkal nem lehet kátyúzni, vagy más szakmunkát végezni. 
Balog Mónika: A patakmedernél milyen gépet tudnak használni? 
Horinka László polgármester: Az elmúlt években már többen is dolgoztak náluk, nem a 
nulláról indulnak. Nyilván ellenőrizni kell őket, de van már némi gyakorlatuk. 
Balog Mónika: Hány kilométer összesen a patak? 
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Horinka László polgármester: Kb. 7 km táblától tábláig, de vannak külterületi szakaszai is, 
a Szabadidő SE területe körül még ketté is válik. Ha évente egyszer végig tudnak menni, 
akkor már jobb lesz a helyzet. 
Szücsi Csaba HSZB elnök: Tápióbicskén érdemes megnézni, hogy milyen jól karban van 
tartva. 
Horinka László polgármester: Nagyon sok közfoglalkoztatott csinálja, gyakran kaszálják, 
nem az önkormányzat intézi ott sem. 
Balog Mónika: Eddig mindig rosszul kotorták a patakot, ezt nekem szakember mondta. 
Horinka László polgármester: Javasolom, hogy ennek a megállapodásnak az aláírására 
hatalmazzatok fel, és a Hajta által kért összeget az általános tartalék keret terhére biztosítsuk. 
Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

37/2015. (III. 19.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Tápió-patak medrének rendben tartása érdekében a 

sülysápi közfoglalkoztatottak létszámának arányában 6000 
Ft/hó/fő összeggel támogatja a Tápió-Hajta 
Vízgazdálkodási Társulat tevékenységét a költségvetés 
közfoglalkoztatási keretének terhére, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a megállapodás aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Ha nincs más, a mai ülés végére értünk, mindenkinek 
köszönöm a munkát, az ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 
 
 
 

 Balog Mónika Cseri Péter 
 települési képviselő települési képviselő 
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